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Допунио је питање постављено Савјету министара БиХ на 19. сједници Дома, одржаној 

19. јануара 2012. године. Питање је гласило: 

„Зашто су путем јавног позива за избор најбољег понуђача за вршење лабораторијских 

анализа у оквиру Плана мониторинга резидуа изабране лабораторије из сусједних 

земаља Србије и Хрватске, умјесто лабораторије из БиХ чиме се директно крше 

одредбе Закона о ветеринарству?” 

Питање је допуњено на сљедећи начин: 

„Очекујем од Савјета министара и Канцеларије за ветеринарство да нам у једном 

периоду од, хајде да кажем мјесец дана, пошто се овдје каже да се спроводе активности 

на јачању лабораторијских капацитета, доставе један кратак извјештај о тренутном 

стању лабораторијских капацитета и акредитација лабораторија од стране Канцеларије 

за ветеринарство о стању ове финанцијске помоћи коју УНДП пружа да би се наше 

лабораторије оспособиле. Једноставно, ево, можда да знамо у којем временском 

периоду ће оне бити оспособљене за обављање аналитичких претрага у складу са 

ставовима ЕУ и међународним стандардима.“ 
 


